

Universitatea de Arte Bucuresti
Str. Budisteamucno. 19
R - 70744 Bucuresti

Locarno, July 27th 2000

Video Concours - 21th VideoArt Festival of Locarno

Dear Friend,

We have received your adhesion-forms to the VideoArt Festival, which promises to be very interesting and stimulating also this year. This year, 355 works are arrived, 26 of them have been selected for the Competition by the jury, who made a difficult and rigorous choice. We are very sorry to inform you that the videos have not been selected, however it's a part of our Video Archives.

Thank you for having sent the tapes to our Festival and, setting our hopes on hearing you also in the future, we remain Faithfully,

the secretariate

Enclosure: list of the non selected works. Please contact the artists for information.

Chère amie, cher ami,

Nous avons bien reçu les oeuvres vidéo et nous regrettons beaucoup de vous communiquer qu'elles n'ont pas été choisies pour le concours, mais reste disponible dans l'Artothèque des Archives Vidéo. Cette année 355 oeuvres nous sont parvenues et la commission de sélection a décidé d'en retenir seulement 26 pour le concours officiel (synthèse très stricte des oeuvres vidéo de récente conception dans le domaine des nouvelles images).

Nous vous félicitons vivement pour votre travail qui mérite d'être approfondi et nous vous souhaitons meilleure chance à l'avenir.

En vous remerciant pour votre participation nous vous prions d'agréer, chère amie, cher ami, nos salutations les plus cordiales.

Le secrétariat

Annexe: liste des oeuvres non sélectionnées. Veuillez s.v.p. informer les artistes.

More informations about 21th VideoArt Festival are on the Web at:

Pour informations: XXIème VideoArt Festival site Web:

<http://www.tinet.ch/videoart>

video art